
RAADSCOMMISSIE  9 september 2014 

WELZIJN 

 

 

Aanwezig 

 

Kerstin Hopf, voorzitter ai 

Katleen Den Roover, Koen Anciaux, schepenen 

Farid Bennasser, Zineb El Boussaadani, Klaartje Heiremans,  Ingrid 

Kluppels, Glenn Nason, Patrick Princen, Hamid Riffi, Ali Salmi, Rita Van den 

Bossche, Alexander Vandersmissen, commissieleden 

 

 Externen: 

 

 Ambtenaren:Jan Cottyn, Gert Eeraerts 

 

Verontschuldigd Marc Van hammée, voorzitter 

Johan De Vleeshouwer 

 

 

Datum 9 september 2014 – van 20.30u tot 21.15 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 3 juni 2014. (wordt later opgeladen in cobra@home) 

 

Goedkeuring wordt uitgesteld. 

 

2. Sociaal Huis (toelichting door Jan Cottyn, OCMW). 

 

 

Voorzitter ai leidt de vergadering in en geeft het woord aan dhr.Jan Cottyn, staf sociaal huis. 

Jan Cottyn geeft een toelichting met betrekking tot de werking van het sociaal huis aan de 

hand van een korte presentatie (opgeladen in cobra). 

 

Farid Bennasser: Wat heeft die consultatiebureaus gelokt? Wat heeft het ocmw meer geboden 

dan de voorgaande huisbazen? 

 

Jan Cottyn: De vraag is nooit gesteld waarom ze weg gegaan zijn? Dus dat kunnen we 

eigenlijk niet weten. 

 

Klaartje Heiremans: mogelijkerwijs ook de hoge kostprijs van het vorige gebouw. 

 

Koen Anciaux:  dit kadert natuurlijk ook in de Vlaamse ontwikkeling rond het Huis van het 

kind. Zij stappen daarmee ook uit hun vertrouwde zuilen.  

 

Jan Cottyn: Het financiële aspect zal zeker meegespeeld hebben, maar ik hoop dat ze ook 

geloven in het project. 

 

Klaartje Heiremans: je kan de vraag misschien zelf eens stellen aan de consultatiebureaus. 

 

Farid Bennasser: welke diensten zijn binnen het sociale huis sterk afgebouwd en waarom? 

 

Jan Cottyn: Geen enkele dienst was 10 jaar geleden sterker dan nu. Wel op een andere manier 

georganiseerd natuurlijk. Vb poetsdienst is uitbesteed, traiteur Ronny zorgt voor maaltijden 

aan huis, … 

 

Farid Bennasser: ik heb nog een vraag op medisch vlak. Is er een overeenkomst met 

ziekenhuizen voor dringende medische hulp? 

 

Koen Anciaux: de reglementering is veranderd door de federale overheid, oa door uitwassen 

van vroeger. Daarnaast moet er nu vaak een sociaal onderzoek gebeuren.  



 

Farid Bennasser: dan is er de facto geen dringende medische hulpverlening meer. 

 

Koen Anciaux: dat is de wetgeving. 

 

Glenn Nason: het gaat dan toch niet over noodhulp, dat is een mensenrecht. 

 

Koen Anciaux: Neen, dokters en ziekenhuizen hebben nog altijd de plicht om patiënten in nood 

te helpen, los van wat dan ook. Daar is niets aan veranderd.  

 

Farid Bennasser: maar het gebeurt wel. Sommige mensen in nood worden niet geholpen 

omdat er eerst een sociaal onderzoek moet uitgevoerd worden. 

 

Koen Anciaux: dan is dat de fout van de ziekenhuizen. De eed van Hippocrates is er nog altijd. 

Daar moeten wij geen verdere afspraken rond maken. 

 

Alexander Vandersmissen: de ziekenhuizen volgen waarschijnlijk gewoon de wetgeving. 

 

Farid Bennasser: ik ken extreme gevallen waar Mechelse ziekenhuizen in de fout gaan en wil 

weten of het Sociaal Huis hier tegen in gaat. 

 

Hier ontstaat een discussie over.  

 

Koen Anciaux: dat is geen taak van het sociaal huis om dit aan te klagen. Als u daar kennis 

van hebt, moet u klacht indienen hierover. Er is geen afspraak in de zin die u insinueert. 

 

De commissie wordt besloten met een warme uitnodiging voor de officiële opening op 19 

september. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Verslaggever: Gert Eeraerts 


